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    Protokół nr XLV/2022 

przebiegu XLV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 30 września 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 16 Radnych. Nieobecny usprawiedliwiony Radny Emil Majsner.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

3. Kierownik PCPR w Śremie Karolina Gałuszka. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XLV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

 Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Przedstawienie informacji za I półrocze 2022 r. o : 

a. przebiegu wykonania budżetu powiatu; 

b. kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji 

przedsięwzięć. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XLIV posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XLIV sesji z dnia 

26.08.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 26.08.2022 r.  stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns poinformował, że Radny Paweł Wojna na wspólnym posiedzeniu 

komisji oświaty, kultury, sportu i rekreacji wraz z komisją zdrowia, pomocy społecznej oraz 

rolnictwa i ochrony środowiska zadał pytanie czy zostaną zrealizowane wszystkie zaplanowane w 

budżecie wydatki. Starosta powiedział, że w I półroczu danego roku realizacja wydatków zawsze 

jest na niskim poziomie, ponieważ wszystkie większe inwestycje na które są podpisane umowy 

zostają zrealizowane w II połowie roku. Starosta zapewnił, że nie planuje się zmniejszenia 

jakiejkolwiek inwestycji zaplanowanej w budżecie.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu dotyczącego przedstawienia informacji za I półrocze 

2022 r. o: 

a) przebiegu wykonania budżetu powiatu, 

b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że ww. informacje były 

przedstawiane i omawiane na posiedzeniach wszystkich Komisji. W związku z tym otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Kopia Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

(oryginał pisma w wydziale FN). 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr   

8 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Tomasz Klaczyński zapytał jaki jest powód zmniejszenia środków zaplanowanych na 

wynagrodzenia w Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że oszczędności, w kwocie 35 tys. zł 

które zostały wskazane w Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym są związane tym, że w okresie 

wiosennym środki nie zostały wykorzystane na  nieodbyte zajęcia z powodu Covid-19 oraz ze 

względu na bezpłatne urlopy instruktorów w okresie letnim.  

 

Radny Wojciech Zajler powiedział, że plan dochodów zwiększa się o kwotę 177 135 zł w części 

oświatowej subwencji ogólnej. Zapytał w jaki sposób procentowo wzrosły wynagrodzenia   

dla poszczególnych placówek oświatowych. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że te zmiany dotyczą podwyżek od 1września br. 

Jest to wzrost wynagrodzeń dla nauczycieli, którzy rozpoczynają pracę. Ta kwota została 

zaplanowana dla wszystkich placówek oświatowych według algorytmu.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XLV/312/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba 

dostosować do wprowadzonych zmian w budżecie powiatu. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XLV/313/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radna Elżbieta Michalska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym złożyła 3 interpelacje. 

Pierwsza interpelacja w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Sikorskiego  

w miejscowości Psarskie (radna otrzymała odpowiedź odmowną). Druga w sprawie umieszczenia 

lustra drogowego przy ul. Kilińskiego w Śremie (radna nie otrzymała jeszcze odpowiedzi). 

Kolejna w sprawie remontu chodnika wzdłuż ul. Grunwaldzkiej w Śremie (otrzymała odpowiedź z 

WZDW, że prace zostaną przeprowadzone w 2023 roku). Interpelacje oraz treść udzielonych 

odpowiedzi w sprawach OI.0003.16.2022, OI.0003.17.2022, OI.0003.18.2022 i Biuletynie 

Informacji Publicznej Powiatu Śremskiego. Radna powiedziała, że chciałaby podziękować za 

szybką interwencję Powiatowemu Zarządowi Dróg, który naprawił studzienkę (przy jednej z ulic 

w Śremie), w dniu kiedy zgłosiła to zdarzenie.  

 

Radny Tomasz Klaczyński zapytał czy Zarząd Powiatu w Śremie posiada informacje na temat 

budowy III etapu obwodnicy. Radny poinformował, że WZDW rozważał budowę ronda lub 

wiaduktu nad obecną obwodnicą. Więc chciałby dowiedzieć się w jaki sposób zostanie ona 

rozbudowana. Czy została ustalona ostateczna koncepcja.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że nic nie wiadomo na temat dalszych ustaleń.  

 

Radny Tomasz Klaczyński powiedział, że należy zastanowić się nad tym, która koncepcja jest 

korzystniejsza pod względem komunikacyjnym i taką koncepcję popierać. Radny dodał, że jego 

zdaniem lepsza byłaby budowa ronda.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że on również popiera taką koncepcję. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     
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Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radni nie zgłosili głosów.     

  

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że w imieniu Rady Powiatu w Śremie 

bardzo dziękuję wszystkim, którzy brali udział w dożynkach powiatowo – gminnych 

organizowanych w m. Księginki. Słowa podziękowania skierował głównie do mieszkańców 

powiatu, wszystkich firm i osób prywatnych, które przyczyniły się do organizacji uroczystości.  

 

Przewodniczący powiedział, że w okresie międzysesyjnym brał udział w spotkaniu integracyjnym 

dla osób niepełnosprawnych pn. „Uwolnić Skowronka”, które odbyło się bez udziału zmarłej 

przed kilkoma dniami jego założycielki Marii Stefaniak. 

Poinformował, że złożył kondolencie Radnemu Wojciechowi Zajlerowi z powodu śmierci ojca.   

 

Przewodniczący poinformował, że Wojewoda Wielkopolski przesłał informację do Rady Powiatu 

w Śremie o wynikach kontroli przeprowadzonej w PCPR w Śremie w zakresie realizacji zadań 

dotyczących funkcjonowania i wspierania rodzin zastępczych. Kontrola wykazała pewne 

nieprawidłowości, do których ustosunkował się PCPR wysyłając w tej sprawie pismo do 

wojewody. Zobowiązując się do wypełniania zaleceń pokontrolnych. Dodał, że na ewentualne 

pytania odpowie obecna na sali pani Karolina Gałuszka - kierownik PCPR w Śremie. 

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 27 października natomiast sesja jest  

zaplanowana na dzień 28 października. 

 

Poprosił aby radni, którzy zauważyli u siebie trudności z obsługą tabletów zostali po sesji na sali 

sesyjnej, w celu sprawdzenia sprzętu przez informatyka.  

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XLV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1319. 
  

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


